
Protokół Nr LVI/23

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

LVI  Sesja  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Narew  odbyła  się  22  listopada  2023  roku  w  sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady  LVI  Sesji  Rady  Gminy  Narew otworzyła  o  godz.  8.10  Przewodnicząca  Rady  Gminy

Narew Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  powitała  Wójta  Gminy  Narew  Pana  Andrzeja

Pleskowicza,  Skarbnik  Panią  Ewelinę  Karpiuk,  Sekretarza  Panią  Joannę  Majewską,  Radnego

Powiatowego  Pana  Romana  Ostapczuka,  kierowników  i  dyrektorów  gminnych  jednostek

organizacyjnych,  pracowników  Urzędu  Gminy  Narew,  obsługę  rady,  radnych,  sołtysów  oraz

mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  na  podstawie  listy  obecności  poinformowała,  że  na

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdziła prawomocność obrad. Radni

nieobecni usprawiedliwieni – Jan Gryniewicki, Sylwia Sawicka - Andrzejuk. Lista obecności stanowi

załącznik Nr 1 do oryginału protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że porządek obrad wszystkim radnym

był znany i zapytała czy są uwagi do niego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zgłosiła wniosek o wycofanie z porządku obrad uchwały  w

sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjętej za podstawę obliczenia podatku leśnego

na obszarze gminy w 2024 roku.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie wniosek  o zmianę porządku obrad.

W głosowaniu  jawnym głosowało  13  radnych.  Za  zmianą  porządku  obrad  głosowało   –  13,

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty jednogłośnie.

Głosowanie stanowi załącznik Nr 2 do oryginału protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad po zmianach.

1. Otwarcie LVI sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołów z LIV i LV sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń Komisji.

5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.
1



7. Podjęcie uchwał:

 -  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Janowo);

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Trześcianka)

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew (Lachy);

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Makówka);

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew (Saki);

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Waniewo);

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Narew

(Tyniewicze);

-  w  sprawie  wyboru  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz

ustalenia stawki tej opłaty;

- w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024;

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2023 rok;

9.  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

10. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

11. Wolne wnioski, informacje.

12. Zamknięcie obrad LVI Sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. Za

przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 3 do oryginału protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z LIV i LV sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca  Rady Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  protokoły  z  LIV i  LV sesji  Rady

Gminy Narew były wyłożone do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajdują się na stoliku protokolanta.

Jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokoły zostały przyjęte.

Ad. 4.  Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół  z  dnia  23.10.2023r.  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  przedstawił  Radny  Michał

Szelengowicz, który stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu. 

Protokół  z  dnia  20.11.2023r.  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  przedstawił  Radny  Michał

Szelengowicz, który stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu. 
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Ad. 5.  Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz udzielił odpowiedzi na wnioski:

1. Ujęcie w budżecie Gminy Narew na 2024 rok drogi Ogrodniki - Hoźna.
2. Ujęcie  w  budżecie  Gminy  Narew  na  2024  rok  drogi  z  miejscowości  Soce  do  drogi

wojewódzkiej nr 685 w kierunku Żywkowa.
Droga Ogrodniki – Hoźna jako droga powiatowa nie może być bezpośrednio ujęta w budżecie

Gminy Narew, a może być jedynie ujęta jako dofinansowanie w formie dotacji dla powiatu na podstawie
porozumienia między jednostkami.

Szacunkowy koszt remontu drogi z miejscowości Soce do drogi wojewódzkiej Nr 685 w kierunku
Żywkowa wynosić  będzie minimum 1 350 000 zł,  natomiast  szacunkowy koszt  przebudowy tej  drogi
wraz z jej poszerzeniem będzie znacznie wyższy.

W związku z powyższym oraz z powodu braku środków finansowych wnioski komisji z pkt. 1 i
pkt. 2. nie zostały ujęte w budżecie Gminy Narew na 2024r.

3. Naprawa niedziałającej poprawnie oczyszczalni ścieków przy OSP w Trześciance.
Oczyszczalnia  ścieków  przy  OSP  w  Trześciance  została  naprawiona  w  okresie

międzysesyjnym.

4. Ustawienie  wiat  przystankowych  w  Makówce,  Chrabostówce,  Kutowej  i  Łosince  oraz
uzupełnienie ścian bocznych na przystanku w Narwi (osiedle XXX-lecia).
Środki finansowe funduszu sołeckiego na 2024r. następujących sołectw:

 Chrabostówka w wysokości 19 504,01 zł,
 Krzywiec w wysokości 7 000 zł,
 Waniewo w wysokości 7 000 zł

zostały przeznaczone na zadania p.n. „Postawienie wiat przystankowych”.
Wiaty przystankowe w pozostałych miejscowościach wymienionych we wniosku komisji

zostaną dodane w miarę możliwości do budżetu w trakcie trwania roku budżetowego 2024 ze
względu na brak w chwili  obecnej środków finansowych spowodowany rosnącymi wydatkami
bieżącymi i brakiem wzrostu dochodów bieżących (m.in. pozostawieniem podatków na poziomie
z roku 2023).

1. Przygotowanie projektu uchwały obniżającej wzrost stawki podatku rolnego i leśnego do
poziomu z roku 2023, tj. z pominięciem zapowiadanej podwyżki.

Projekty ww. uchwał zostały przygotowane na LVI sesję Rady Gminy Narew planowanej
na dzień 22 listopada 2023r.

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

           Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział,  że zostały do zrealizowania zadania z funduszy

sołeckich  w  miejscowości  Koweła,  Białki,  Gorodzisko  i  dowieszenie  lampy  w  Narwi  na  przystani

kajakowej.

Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.
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Ad. 7. Podjęcie uchwał.

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Janowo)

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/324/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew (Janowo) stanowi

załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Trześcianka)

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/325/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy Narew (Trześcianka)

stanowi załącznik Nr 9 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Lachy)

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.
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Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/326/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew (Lachy) stanowi

załącznik Nr 11 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 12 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Makówka)

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/327/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew  (Makówka)

stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew (Saki)

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/328/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  stanowiącej własność Gminy Narew (Saki) stanowi

załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.
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-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew

(Waniewo)

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/329/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew  (Waniewo)

stanowi załącznik Nr 17 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 18 do oryginału protokołu.

-  w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  stanowiących własność Gminy Narew

(Tyniewicze)

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/330/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  stanowiących własność Gminy Narew (Tyniewicze)

stanowi załącznik Nr 19 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 20 do oryginału protokołu.

-  w sprawie  wyboru metody ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi oraz

ustalenia stawki tej opłaty

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Sołtys  wsi  Koweła  powiedział,  że  bardzo  nisko  Państwo  traktujecie  podwyższenie  stawki  za

odbiór tzw. zielonych odpadów. Trzeba zbilansować te stawki, bo 5 złotych nie robi zbyt dużej różnicy
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dla rodziny 2-3 osobowej, którzy nie mają kompostownika a wystawiają bardzo dużą ilość worków z

odpadami zielonymi(liśćmi, trawą i popiołem).

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 9, przeciw – 1, wstrzymało się – 3.

Uchwała  Nr LVI/331/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w sprawie

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki

tej opłaty stanowi załącznik Nr 21 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 22 do oryginału protokołu.

- w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 1, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LVI/332/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  22  listopada  2023  roku  w sprawie

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2024 stanowi załącznik Nr 23

do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 24 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2023 rok

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LVI/333/23 Rady Gminy Narew z dnia 22 listopada 2023 roku w sprawie zmian

w budżecie Gminy Narew na 2023 rok stanowi załącznik Nr 25 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 26 do oryginału protokołu.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu.
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Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  omówił  sprawozdanie  z  działalności  Wójta  Gminy  w  okresie

międzysesyjnym.

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 27 do oryginału protokołu.

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie

wpłynęły interpelacje i zapytania. Na sesji również nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych.

Ad.10. Wolne wnioski, informacje.

 Radny Michał Szelengowicz zapytał czy odpady rolnicze (folie, siatki, sznurek) będą  mogły oddawać

tylko te osoby, które złożyły wnioski, czy wszyscy mieszkańcy?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- odpowiedział, że Pani Anna Popławska poinformowała, że firma, która 

wygrała przetarg odbierze nawet większą ilość niż była zaplanowana.

Radna Maria Skokin zgłosiła wniosek o naprawę drogi wojewódzkiej z drogą gminną w Makówce, bo

przy styku tych dwóch dróg po opadach deszczu robi się duża kałuża przez, którą nie da się zejść z

chodnika na drogę do wsi Makówka.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zgłosi ten temat do Podlaskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich,

Radny Marcin Szymaniak poinformował, że od dnia 6 listopada do 3 grudnia rozpoczęły się konsultacje

społeczne  projektu  Planu  zarządzania  Obiektem  Światowego  Dziedzictwa  Białowieża  Forest.

Dokumentacja  jest  udostępniona  na  stronach  internetowych  Ministerstwa  Środowiska  i  na  stronach

wszystkich gmin Powiatu Hajnowskiego. Zachęcał do zapoznania się z tym dokumentem i do składania

wszelkich uwag oraz wniosków co do tego projektu,  ponieważ ten dokument dotyczy mieszkańców i

dostępu do  Puszczy Białowieskiej.  Dodał również, że w ramach tego dokumentu Puszcza Lacka jest

objęta  tymi  rekomendacjami,  które  są  tam  w  tym  dokumencie  zawarte.  A w  tych  rekomendacjach

możemy wyczytać np. zatrzymanie rozwoju zabudowy oraz podział na strefy ochronne oraz dodatkowo

na strefę buforową, która wykracza poza teren Puszczy Białowieskiej. 

Radny  Powiatowy  Roman Ostapczuk poinformował,  że  w  Starostwie  Powiatowym  w  Hajnówce
zostanie  wyłożony  do  wglądu  osób  zainteresowanych  projekt  operatu  opisowo-kartograficznego
modernizacji  ewidencji  gruntów i budynków, który został  przeprowadzony na terenie gminy Narew i
poprosił mieszkańców, aby zapoznali się z tym projektem.
Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy został  złożony wniosek na termomodernizacje

budynku Narwiańskiego Ośrodka Kultury?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że taki wniosek zostanie złożony.

Przewodnicząca Rady Aneta  Leonowicz zgłosiła  wniosek,  aby w przyszłym budżecie  na  rok 2024

zabezpieczyć pieniądze na zakup i wykonanie monitoringu na przystani kajakowej.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała panią Sekretarz ile pan Wójt ma urlopu?

Sekretarz Pani Joanna Majewska powiedziała, że pan Wójt ma do wykorzystania 70 dni urlopu.
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zgłosiła wniosek od mieszkańców bloku 101E na osiedlu o

zakup i wymianę pompy cyrkulacyjnej w kotłowni, ponieważ ich mieszkania są niedogrzewane.

Radna  Maria  Skokin w  imieniu  mieszkańców  i  swoim  podziękowała  za  zrobienie  dwóch  dużych

inwestycji drogowych, drogi we wsi  Makówka i drogi we wsi Waśki.

Radny Michał Szelengowicz zapytał czy zostały wysłane niezbędne dokumenty na remont drogi we wsi

Doratynka do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego?

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz powiedział,  że  oczekujemy  na  informację  jakie  dokumenty  należy

dostarczyć do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego.

Sołtys wsi Soce poprosiła o naprawę dróg powiatowych Soce-Trześcianka i gminnych Puchły- Soce i

Żywkowo –Soce. Zapytała, czy nie można podnieść opłaty dla mieszkańców co mają kompostowniki z 5

złotych na większą kwotę, wtedy inni mieszkańcy zakładaliby kompostowniki.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  zgłosiła wniosek,  aby  pracownik,  który  zajmuje  się

gospodarką  odpadami  przeprowadził  analizę  finansową odnośnie  sugestii  pani  sołtys  i  sprawdził  czy

przepisy prawa umożliwiają podniesienie opłaty dla tych osób, które wystawiają zielone. 

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  odczytała  podziękowania  od  pana  doktora  Pawła

Grabowskiego z Fundacji Hospicjum Proroka Eliasza w Makówce wszystkim ludziom i instytucjom z

gminy Narew zaangażowanym w działanie hospicjum domowego podczas realizacji projektu unijnego

„Dać to, czego naprawdę potrzeba w latach 2021-2023”.

Ad. 11. Zamknięcie obrad LVI sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady LVI

sesji Rady Gminy Narew o godz. 9.40.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 28 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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